



CLUB COACH YOUTH CLINIC

(One Day Instruction for Little Rock and Recreational Junior Coaches)

Date: November 2, 2019
Registration and Payment Deadline: October 18, 2019
TIME: 8:30 a.m. – 5:00 p.m.
LOCATION: Curl Moncton/Centre for Curling Excellence

REGISTRATON: \$ 100 if paying by cheque or e-transfer.
\$ 110 if paying by credit card through PayPal

To register, please go through the Curling NB on-line registration system at
www.nbcurling.com

Cheques can be mailed to Curling NB
65 Newcastle Centre Rd.
Newcastle Centre, NB, E4B2L2
E-transfers can be sent to
nbca@nb.sympatico.ca

NBCA Mission: The NBCA is a non-profit organization designed to bring together all curling centres in the province for one purpose: to provide opportunities for all residents, of any age, to participate in the sport of curling throughout their lifetime for fun, fitness and/or competition.

Mission de l'ACN-B: L'ACN-B est un organisme sans but lucratif dont l'objectif est de rassembler tous les centres de curling de la province afin de donner l'occasion à tous ses résidents de jouer au curling, quel que soit leur âge et peu importe s'ils pratiquent ce sport pour leur amusement, leur conditionnement physique ou la compétition.

NBCA Vision: The NBCA envisions to be a leading sports force within New Brunswick and throughout the Atlantic Provinces by providing growth, promotion and development opportunities to all curlers, regardless of age or physical ability, from the grassroots to the highest levels of competitive play.

Vision de l'ACN-B: L'ACN-B veut être une organisation sportive de premier plan au Nouveau-Brunswick et dans les Maritimes. Elle entend atteindre cet objectif en facilitant la croissance, la promotion et le développement du curling au bénéfice de tous ses membres, sans distinction d'âge ou de handicap, des premières glisses aux plus hautes sphères de compétition.